
 

Tarnów, dnia 20 listopada 2020 r. 
WOR-ROR.0003.125.2020 

 

 

 
Pani Kinga Klepacka 
Radna  Rady Miejskiej w Tarnowie 
 

W odpowiedzi na Pani wnioski zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 29 października 
2020 r., a przekazane pismem z dnia 5 listopada 2020 r. znak: KRM.0003.271.2020 informuję:   

 

W sprawie dotyczącej funkcjonowania punktu poboru wymazów do badań w kierunku wirusa 
SARRS-CoV-2 przy ul. Westerplatte 27 informuję, że punkt ten rozpoczął działalność w dniu 
21 października 2020 r. Punkt jest prowadzony przez firmę VITO-MED. sp. z o.o. w Gliwicach na 
podstawie umowy zawartej z Narodowym Funduszem Zdrowia. W związku z zastrzeżeniami 
mieszkańców Osiedla Westerplatte, odnoszącymi się do lokalizacji punktu oraz organizacji jego pracy, 
Prezydent Tarnowa niezwłocznie podjął interwencję bezpośrednio w Zarządzie firmy VITO-MED.  
Dyrektora Małopolskiego Oddziału Wojewódzkiego NFZ oraz Wojewodę Małopolskiego 
poinformowano o uwagach mieszkańców oraz zawnioskowano o zmianę lokalizacji punktu.  
Na skutek podjętych działań poprawie uległa organizacja pracy punktu, wskazano obszar pobytu osób 
oczekujących na pobranie wymazów. Aktualnie mieszkańcy nie sygnalizują występowania 
problemów, wywoływanych funkcjonowaniem punktu. Pragnę zaznaczyć, że do czasu uruchomienia 
punktu przy ul. Westerplatte 27 w Tarnowie działał tylko jeden punkt wymazowy, zlokalizowany przy 
Szpitalu Wojewódzkim im. Św. Łukasza. Z uwagi na rosnącą ilość zakażeń wirusem SARS-CoV-2, 
uruchomienie drugiego punktu w Tanowie było bardzo potrzebne. Prezydent Tarnowa proponował 
wcześniej inne lokalizacje dla punktu wymazowego, między innymi plac dawnej „Kapłanówki”, lecz 
propozycje te nie zostały uwzględnione. Ponadto od 2 listopada 2020 r. na terenie Tarnowa działa 
trzeci punkt wymazowy, prowadzony przez Centrum Medyczne KOLMED, który znacząco poszerzył 
dostępność mieszkańców do możliwości pobrania wymazów w kierunku COVID-19.” 

W sprawie dotyczącej rozważenia możliwości montażu obrotowej kamery monitoringu 
miejskiego informuję, iż ze względu na brak środków finansowych w budżecie Straży Miejskiej  
w 2020 r. nie ma możliwości wykonania nowego punktu kamerowego, który miałby być 
zlokalizowany na ul. Brodzińskiego 21. 
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